
 

MISLAV HERMAN:  

- Poštovani gospodine gradonačelniče,  

mislim da je suvišno sada trošiti ove dragocjene sekunde na opisu recentnih događanja 

u Kliničkoj bolnici "Sveti Duh" u prethodnih mjesec dana a pogotovo što se sve izdogađalo u 

prošlih odnosno prethodnih pet dana.  

Prema članku 88. nadležnoga zakon…  

……(Prekid snimke)……  

Imam ja zvuka?  

……(Prekid snimke)……  

Ne, činilo mi se da je… Sad je dobro. Samo ću vas molit da mi malo onda produžite.  

Dakle ravnatelj može biti razriješen, u ovom slučaju ravnateljica, prema dakle 

nadležnom članku 88. nadležnoga zakona. Dakle ravnateljica može biti razriješena i prije isteka 

vremena na koje je imenovana.  

U stavku 2. piše da upravno vijeće zdravstvene ustanove čiji je osnivač Republika Hrvatska, 

jedinica područne odnosno regionalne samouprave odnosno Grad Zagreb te jedinica lokalne 

samouprave, dužno je razriješiti ravnatelja i prije isteka mandata na koji je izabran ako, imamo 

sedam podstavaka, a u podstavku 7 piše "je nalazom zdravstvene inspekcije utvrđena povreda 

propisa i općih akata zdravstvene ustanove ili nepravilnost u radu ravnateljice."  

Moje pitanje je a nakon toga će biti jedan prijedlog, hoćete li zatražiti od upravnoga 

vijeća odnosno od predsjednika upravnoga vijeća i vašega intimusa a profesora našeg 

Medicinskoga fakulteta Darka Kaštelana razrješenje ravnateljice Kliničke bolnice "Sveti Duh"?  

A prijedlog bi bio da se ravnateljici nikako  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Možete postaviti ili pitanje ili prijedlog. Jedno pitanje ili jedan prijedlog po 

Poslovniku.  

 

MISLAV HERMAN:  

- Dobro, onda ću tu stat. Hvala lijepa.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala.  

Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Za razliku od vas zastupniče Herman u gradskom HDZ-u plasira se nekakva teza da je 

ravnateljica "Svetog Duha" članica Možemo!. Nije članica Možemo! jer mi ne kadroviramo 

stranački. Znači ravnateljica, samo da, doći ću i do intimusa tzv. Znači ravnateljicu niti ja nit 

moji zamjenici nikad nismo vidjeli, poznavali prije nego što ju je na javnom natječaju upravno 

vijeće odabralo od svih kandidata kao najbolju kandidatkinju da postane ravnateljica Kliničke 

bolnice "Sveti Duh".  

Što se tiče tzv. intimusa Kaštelana ja mislim da sam ga ja vidio nakon što je imenovan 

u upravno vijeće jednom ili dva put u životu. Tako da ne znam otkud vam te optužbe da se radi 

o intimusu.  

Ja pretpostavljam otkud vam te pomisli da se radi o intimusu, zato što vi stranački 

kadrovirate po zdravstvenim ustanovama pa mislite da to tako rade i drugi međutim to ovdje 

nije riječ niti kad je član, ni kad se radi o članovima upravnog vijeća bolnice a kamoli kad se 

radi o ravnateljima bolnice. Znači to je možda uobičajeno za vas al' nije za nas.  



Što se tiče samog upravnog vijeća oni su održali sjednicu čini mi se prošli petak na kojoj 

im je ravnateljica podnijela sve informacije vezano za, vezano za problem na patologiji i sve 

što je poduzela da se to riješi sustavno. I na to nije bilo apsolutno nikakvih negativnih komentara 

od svih članova vijeća od kojih mnogi nisu niti predstavnici Grada.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Potpredsjednik Skupštine zatražio je dodatno objašnjenje. Izvolite potpredsjedniče.  

 

MISLAV HERMAN:  

- Poštovani gradonačelniče nitko nikada iz zagrebačkog HDZ-a koliko je meni poznato, 

ako je onda se ja od toga ograđujem, nije rekao da je gospođa, uvažena prof. dr. sc. Ana-Marija 

Šimundić član vaše stranke. Makar vi niste ni tipična stranka nego i dalje jedna aktivistička 

polu tajna organizacija tako da je vrlo teško i odlučiti i zaključiti tko je zapravo član te vaše 

organizacije a tko nije.  

 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- To nije tema. U Ministarstvu uprave jasno piše ……  

 

MISLAV HERMAN:  

- Što se tiče da ste vidjeli jedan jedini put uvaženoga prof. Kaštelana u životu isto ste 

govorili i o ondašnjim članovima Uprave Zagrebačkog holdinga koji su vas se javno odrekli 

preko bloga.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Objašnjenje dodatno će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče.  

Što se tiče karaktera stranke molim vas tko ne zna neka pogleda u registar Ministarstva 

uprave gdje su sve stranke, političke, upisane. Dakle o tome ne treba raspravljat sad, to nije 

tema.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ili da pogleda u registar suda vezano za pravomoćne presude stranaka.  

……(Smijeh)……  

Mislim stvarno ne mogu vjerovat da smo došli na tu razinu al' O.K. Znači ja sam cijelo 

vrijeme očekivao da kreće neki nastavak s pitanjem, da će doć neka optužba, nemam pojma što 

vezano.  

Znači odgovorio sam, još jednom, znači bila je sjednica upravnog vijeća, tamo su 

predstavnici Grada koje imenujem ja, tamo su predstavnici i drugih institucija, radnika. 

Nikakvih komentara primjedbi na izvješće koje je ravnateljica dala nije bilo.  

Još jednom ću ponoviti mi kada imenujemo ljude u upravna vijeća prvenstveno gledamo 

stručnost a kada upravna vijeća biraju ravnatelje na natječajima isključivo gledaju stručnost. I 

zato nećete vjerovat ravnatelj "Svetog Duha" nije član Možemo! niti je član SDP-a i by the way 

radi se o prvoj ravnateljici u povijesti te bolnice koja je najstarija bolnica u Hrvatskoj. Znači 

prvi puta na čelu te bolnice je žena. Prvi puta. I prvi put nakon sedam godina se pobačaj na 

zahtjev žene, znači do 10. tjedna trudnoće  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

obavlja u "Svetom Duhu".  



 

.JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Prvi put.  

 


